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Goedemorgen

In ons gesprek een paar weken geleden heb ik je verteld over de feitenreconstructie en de tijdlijnen van de NSOB. Deze tref je
aan in de attachments. De feitenreconstructie en de tijdlijnen beslaan de periode van 1 januari 2020 tot en met 31 juli 2020 en

zijn gebaseerd op openbare bronnen (Kamerbrieven, Twitterfeed etc.) en op interne documenten (sitraps, consignatierapporten
etc.) die wij, VWS, aan de NSBO ter beschikking hebben gesteld. Naast de dossierstudie heeft de NSOB voor elk thema

verdiepende gesprekken gevoerd met VWS-medewerkers. De indeling en ordening in subthema’s is op basis van deze

gesprekken tot stand gekomen.

Gegeven de bronnen die de NSOB ter beschikking stond, vormen deze feitenconstructie en de thematische tijdlijnen de basis

voor een algehele reconstructie. Wat ontbreekt zijn bijvoorbeeld e-mails waarin (richtinggevende) besluiten staan maar ook de

herinneringen van betrokkenen over belangrijke momenten in de hiervoor genoemde periode. De Bestuursraad heeft daarom

besloten dat deze feitenreconstructie en tijdlijnen aangevuld moeten worden. Vorige week heeft de Bestuursraad het

bijgevoegde plan van aanpak voor die aanvulling besproken. Een belangrijk onderdeel van dit plan van aanpak was het voorstel

om met de genoemde leden van de Bestuursraad en directeuren een interview te houden over de thema’s waar zij het meest

betrokken bij waren en op basis daarvan de tijdlijnen aan te gaan vullen. De Bestuursraad heeft echter besloten dat het aan de

betrokkene zelf is om te bepalen hoe hij of zij dit wil doen.

Mijn concrete vraag aan jou is: wil jij eerst een interview met de programmadirectie Nafase Covid-19 en gaat de

programmadirectie op basis daarvan de betreffende tijdlijn aanvullen of wil je dat liever helemaal zelf doen? Ik ben er overigens
vanuit gegaan dat jij het meest betrokken bent geweest bij de tijdlijnen over de persoonlijke beschermingsmiddelen en de

crisisbeheersing (zie tabel 1 op pagina 3 van de nota aan de Bestuursraad) maar als je ook informatie hebt over de andere

tijdlijnen dan is dat natuurijk mooi!

Tot slot: ik kan me voorstellen dat ook deelneemt aan het gesprek of, als dat agendatechnisch gemakkelijker is, dat

we twee gesprekken voeren, een met jou en een met [IIEEECI.

Zou je uiterlijk dinsdag 17 november willen laten weten wat je voorkeur heeft?

Voor nu: een goed weekend alvast.


